
Päästkem Narva-Jõesuu metsad! 

 

Narva-Jõesuu ja Narva üldsuse, aiandusühistute ja elanike esindajate koosoleku 

PÖÖRDUMINE 

Meie, üldsuse esindajad ja kohalikud elanikud, palume kohalikku omavalitsust võtta kaitse alla mets, 

mis kuulub Narva-Jõesuule. 

RMK kinnitusel ei ole selle metsa territooriumil lähema 2-

3 aasta jooksul raietöid planeeritud, kuid me kõik teame, kui kiiresti lendab aeg ja muutuvad plaanid. 

Mets on võrdselt mererannaga olnud ajalooliselt Narva-

Jõesuu kuurordi visiitkaardiks. Me tahame säilitada oma „silmatera“ – puhast männiõhku.  

Narva-

Jõesuud ümbritseva metsaga riigi „rahakotti“ just väga ei täida, kuid turistide ja kohalike elanike mee

litamisele Narva-

Jõesuu kuurorti aitab ilus männimets vägagi kaasa. Metsa hävitamine on nagu oksa mahasaagimine, 

millel ise istume. 

Meie mets on Narva, Sillamäe ja muidugi Narva-

Jõesuu kopsud. Meie ümber on palju kahjulikke ettevõtteid – elektrijaam, õlitehased, Sillamäe sada

m – kus asub 7 A-

ohukategooriaga ettevõtet. Milleks siis halvendada ökoloogilist olukorda metsa raiumisega, mis säilit

ab meie tervist? 

Palume tungivalt toetada meie ettepanekut ja püüet kaitsta Narva-

Jõesuu metsi ja loodust. Pöördume kohaliku omavalituse poole, et tõstatada ametlikul tasandil küsi

mus Narva-Jõesuu piirkonna metsa lülitamisest looduskaitsetsooni. 

Omalt poolt oleme valmis looma kodanikuühenduse metsa kaitseks ja aitama omavalitsust kõigi või

malike omapoolsete 

                                    Спасём леса Нарва-Йыэсуу! 

ОБРАЩЕНИЕ 

 Собрания представителей общественности, садовых товариществ, жителей Нарва-

Йыэсуу и Нарвы. 

Мы, представители общественности просим местное самоуправление взять под охрану лес, пр

илегающий к Нарва-Йыэсуу. 

По заверениям RMK, на территории этого леса масштабных вырубок не планируется ближайши

е 2-

3 года. Но мы все знаем, как быстро летит время и меняются планы.  Поэтому заранее хотим о

безопасить лес от вырубки. 



Лес исторически является визитной картой курорта Нарва –

Йыэсуу, наравне с морским побережьем. Мы хотим сохранить нашу «изюминку» - чистый сосн

овый воздух.  

Лесом вокруг Нарва-

Йыэсуу «кошелёк» страны сильно не наполнишь, а для привлечения туристов и местного насел

ения посетить курорт Нарва –

Йыэсуу красивый сосновый лес очень способствует. Уничтожение леса – это пиление сука, на к

отором мы все сидим. 

Наш лес – лёгкие городов Нарва, Силламяэ, и конечно же Нарва-

Йыэсуу. Вокруг нас много вредных предприятий – ГРЭС, масло заводы, порт Силламяэ, в котор

ом находятся 7 предприятий опасности категории А. Так зачем же ухудшать экологическую сит

уацию вырубкой леса, который сохраняет наше здоровье? 

Мы настоятельно просим поддержать наши предложения и устремления по охране лесов и пр

ироды Нарва-Йыэсуу. 

Со своей стороны, мы можем создать гражданское общество по защите леса и помогать самоу

правлению всеми возможными для нас способами.  

 

 




